
 

 

 

Til stede ved mødet d. 28 feb. 2024 var: 

Bjarne, Bianca, Torsten, Harald, Finn, Ejvind, Jan, Peter 

Afbud fra Henrik 

Ikke mødt: Mikkel 

Dagsorden for mødet. 

1. Godkendelse af dagsorden.  Godkendt, Bjarne: hvad med regnskab. Det kommer med som 
punkt 3a. 

2. Gennemgang af referatet fra sidste møde. Godkendt. 

3. Repræsentantskabsmøde dato, valg, indkaldelse, medsendte forslag fra Erfa gruppen. 

Repræsentantskabsmøde finder sted i uge 17 torsdag d. 25/4, startende med spisning kl. 
18.00. Repræsentanter fra kommunen kommer, ligesom Silhorko, der giver et oplæg om 
PFAS.  

Ordstyrer: vi spørger Peter Petersen. 

Forslag til repræsentantskabsmødet skal være modtaget inden 10/3!  

Der skal være en liste over de fremmødte vandværker, så der er styr på gyldighed af en evt. 
afstemning. 

Vi foreslår vandsamarbejdet at de benytter det forslag vi har lavet til Erfa grupper. Evt. gode 
erfaringer kan senere bringes op på generalforsamlingen.  

3a. Regnskab, der var ingen kommentarer. Bjarne laver et afsluttende regnskab. Der skal 
være et forslag om hvad der skal ske med de opsparede midler. Vi foreslår at de overføres til 
vandsamarbejdet. 

4. Bordet rundt.   

Finn:  er ved at køre nye vandværk i Havnbjerg ind. Åbent hus 6/6.  

Jan, Harald Midtals, møde mellem 4 værker om samarbejde. Harald forklarer. 

Bianca: fremtiden for vandværket. Driftselskab? 

Hvad med nævnsafgørelsen for regulativerne. Her var ikke udtalt begejstring for afgørelserne, 
men meningen var dog at afgørelserne ikke ville få den helt store indflydelse. Der er udpeget 
en person (hvem?) i kommunalbestyrelsen, der kan modtage henvendelser fra vandværkerne. 

Ejvind: Simkort til målere ca. 35 kr/år. De har haft dykkere til at kontrollere tanke. 



Peter: fjernaflæste målere fungerer godt.  

5. Eventuelt.  Intet. 

Referat af Torsten Hvidt. 
 

 

  

 


